
Protokół Nr 75/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 6 marca 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski członkowie Zarządu: p. Bożena Grochala, p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward 
Rozmus  zgodnie  z  załączoną  listą  obecności  oraz  Skarbnik   Powiatu  –  p.  Renata  Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  –  p.  Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  –  p.  Anna 
Osłowska,  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  –  p.  Krzysztof  Dubojski,  Kierownik 
Wydziału  Geodezji,  Gospodarki  Nieruchomościami,  Rolnictwa  i  Ochrony Środowiska  -  p. 
Stefan Szewczak, Kierownik Wydziału Oświaty,  Kultury,  Sportu, Turystyki i Promocji – p. 
Sławomir Knapiński, Kierownik Wydziału Komunikacji – p. Janusz Aziewicz. 

Obrady trwały w godzinach: 12  07 – 14  40. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Powiatu p. Ludwik Ekiert. 

                  Porządek obrad:
       I.        Zespół Opieki Zdrowotnej
             1. Omówienie sprawy powstania konkurencyjnego pogotowia zorganizowanego przez 
                 Firmę FALCK w Nidzicy świadczącego usługi medyczne.
             2. Stanowisko Zarządu Powiatu w sprawie finansowania systemu opieki zdrowotnej 
                 w Powiecie Nidzickim.
      II.       Powiatowy Zarząd Dróg
             1. Omówienie sprawy budowy chodników przy ul. Nowomiejskiej w Nidzicy i w m. 

    Piątki. 
III. Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska
             1. Sprawa przesunięcia terminu uiszczenia opłaty rocznej z tytułu użytkowania 

wieczystego nieruchomości stanowiącej własność skarbu państwa.
             2. Wyrażenie zgody na wycięcie drzew przydrożnych w m. Kownatki.
             3. Sprawa podwyższenia czynszu za dzierżawę garaży stanowiących własność 
                 Powiatu Nidzickiego.
     IV.      Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia kalendarza imprez 
    kulturalno – sportowo – rekreacyjnych organizowanych i współorganizowanych 
    przez Powiat Nidzicki w 2009 roku.
2. Uzgodnienie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2009 rok. 

V. Wydział Komunikacji
       1. Przedstawienie poprawek do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 
           wysokości opłat za usunięcie i parkowanie pojazdów zgłoszonych na komisjach  
           stałych. 
VI. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
       1. Przedstawienie wyników kontroli NIK przeprowadzonej w Starostwie Powiatowym 
           w Nidzicy.
VII.    Wydział Finansowy

            1. Wnioski finansowe.

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej p. Anna Osłowska.



Ad. I. 
P. A. Osłowska  oświadczyła, że Pan Starosta otrzymał pismo od Wojewody Warmińsko – 
Mazurskiego w związku z wystąpieniami Starosty dotyczącymi rejestracji na terenie powiatu 
nidzickiego  działalności  z  zakresu  ratownictwa  medycznego  przez  podmiot  prywatny.  W 
piśmie  Wojewoda  zapewnia,  że  przy  podejmowaniu  decyzji  o  wpisie  zakładu  opieki 
zdrowotnej do rejestru zoz, dokumenty przedkładane są w sposób szczegółowy i wnikliwy 
przez  zakład  opieki  zdrowotnej.  Pan  Wojewoda poinformował,  że  dnia  9  stycznia  2009r. 
zakład pod nazwą Falck Medycyna Sp. z o.o. Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Region 
Warmińsko – Mazurski w Olsztynie przedłożył wniosek o wpisanie do rejestru zoz zespołu 
wyjazdowego  podstawowego  oraz  zespołu  wyjazdowego  specjalistycznego  w  Nidzicy. 
Postępowanie w tym zakresie zostało umorzone, ponieważ dnia 5 lutego 2009r. Dyrektor w/w 
zakładu przedłożył  wniosek w którym odstąpił  od rejestrowania w/w zespołów. Jednak w 
dniu 25 lutego 2009r.  Dyrektor  przedmiotowego zakładu ponownie  przedłożył  do organu 
rejestrowego wniosek o wpis zmian do rejestru. Zmiany dotyczą wpisania do rejestru zoz 
zespołu  wyjazdowego  podstawowego  oraz  zespołu  wyjazdowego  specjalistycznego  w 
Nidzicy.  Pani  Dyrektor  zaznaczyła,  że  Wojewoda  zaznaczył,  iż  w  obecnej  chwili  przed 
organem rejestrowym toczy się postępowanie administracyjne w przedmiotowej sprawie. 
Pan Wicestarosta oznajmił, że na czas otwarcia ofert Firma Falck Medycyna nie posiadała 
wpisu  do  rejestru  zoz  zespołu  wyjazdowego  podstawowego  oraz  zespołu  wyjazdowego 
specjalistycznego. Dodał, że oferta ta powinna być z tego powodu odrzucona jednak komisja 
NFZ przyjęła ofertę. Oświadczył, że z Panią Dyrektor byli obecni przy otwarciu ofert i złożyli 
zastrzeżenia, że Firma Falck nie posiada odpowiednich zezwoleń na działalność m.in. zmiany 
sposobu użytkowania,  decyzji  zabudowy z Urzędu Miasta, a także plan zagospodarowania 
przestrzennego  nie  przewiduje  takiej  działalności.  Zaznaczył,  że  Falck  ma  10  dni  na 
uzupełnienie brakującej dokumentacji, brakujących zezwoleń.
P. A. Osłowska oświadczyła, że jeśli uzupełnią dokumentację to będzie dwóch oferentów i 
staniemy razem do negocjacji i trzeba będzie zejść z ceny. Dodała, że nasza oferta jest lepsza 
o parę punktów ze względu na ISO i aktywne łącze, które posiada Zespół Opieki Zdrowotnej 
w Nidzicy.       
Następnie Pan Wicestarosta poinformował Zarząd, że uczestniczył z Panią Dyrektor ZOZ w 
konferencji na temat finansowania systemu opieki zdrowotnej. Na spotkaniu przedstawione 
zostało  stanowisko  Zarządu  Województwa  Warmińsko  –  Mazurskiego  w  sprawie 
przekształceń  szpitali.  Stanowisko  w  tej  sprawie  przedstawił  Starosta  Olsztyński.  P.  L. 
Brzozowski oświadczył, że plan B jest nie do przyjęcia dla większości samorządów naszego 
województwa. Dodał, że większość uczestniczących w spotkaniu wyrażała się źle na temat 
planu, trzeba by to usprawnić, dofinansowania musiałyby być większe, żeby były umorzenia 
nie tylko publiczno – prawne ale także cywilno – prawne. Zwrócono także uwagę na fakt, że 
powinni  nas  inaczej  potraktować  przy  algorytmie  podziału  środków  na  Województwo 
Warmińsko  –  Mazurskie  ponieważ  w stosunku do  innych  regionów kraju  jesteśmy niżej 
opłacani, a zadłużenie szpitali w naszym województwie wynosi tylko 36 mln zł. 
Pan Starosta dodał, że w skali kraju jest to śladowe zadłużenie.
Pan Wicestarosta oznajmił, że na temat przekształceń szpitali będą jeszcze rozmowy w dniu 
20 marca br. na konwencie Starostów. Zwrócił także uwagę na fakt, że niektóre szpitale w 
naszym województwie przekształciły się w spółki prawa handlowego, ale zadłużenie musiały 
przejąć.   
P. A. Osłowska  oświadczyła, że wychodzi na to, że ci mniej  gospodarni są wynagradzani 
ponieważ  szpitale  bardziej  zadłużone  otrzymują  większe  dofinansowanie,  a  niektórym 
szpitalom zostanie umorzony nawet dług za niepłacenie składek ZUS.
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P.  E.  Rozmus  zapytał  co  takie  przekształcenie  znaczy  dla  zwykłego  obywatela,  który 
oczekuje dobrej jakości świadczeń medycznych, na które musi być większe dofinansowanie 
dla takich Zakładów Opieki Zdrowotnej jak nasz, gdzie zarządzanie nie budzi zastrzeżeń.  
P. A. Osłowska oświadczyła, że jeśli chodzi o środki unijne to jest taka tendencja, że jeśli 
robiłeś za swoje to znaczy, że miałeś i nie potrzebujesz pomocy. Dodała, że to oznacza, że 
warto brać kredyty i trzeba się zastanowić nad koncepcją w którą stronę idziemy ponieważ 
właśnie teraz widać ile warta jest usługa medyczna.
P. E. Rozmus odparł, że może warto byłoby zastanowić się nad tym by przekształcić nasz 
szpital w szpital specjalistyczny, by zyskał jakąś specjalizację.
P. L. Ekiert oświadczył, że trzeba będzie się nad tym dobrze zastanowić, to wymaga długiej 
analizy  i  dodał,  że  Pani  Dyrektor  zwróciła  się  z  prośbą  do  Rady  Powiatu  o  pomoc  w 
pozyskaniu kadry lekarskiej dla naszego szpitala.
P.  A.  Osłowska odparła,  że  obecnie  niewystarczające  jest  zaproponowanie  korzystnych 
warunków finansowych, na które ZOZ również posiada ograniczone środki, atutem może być 
jedynie oferta mieszkaniowa.
Pani Skarbnik oznajmiła, że nie możemy finansować nawet czynszu za wynajem. Dodała, że 
możemy  finansować  dotacje  na  remonty,  inwestycje,  zakup  sprzętu  ale  nie  na  wydatki 
bieżące.
Pan Wicestarosta przypomniał,  że ZOZ jest w posiadaniu działek, które może sprzedać i 
środki przeznaczyć na zakup mieszkania.
P. A. Osłowska odparła, że trzeba się zastanowić w jakim kierunku idziemy, czy w stronę 
ostrego  szpitala  czy  nie.  Zapytała  także,  o  to  jaka  jest  koncepcja  odnośnie  kredytu,  czy 
planujemy schodzić z zadłużenia czy manipulujemy kredytem długoterminowym.
P. E. Rozmus stwierdził, że trzeba coś robić, nie można stać w miejscu.  
Pan Starosta  oznajmił, że zajmiemy się tym tematem. Zaznaczył, że jest wiele problemów 
związanych  z  przyszłością  ZOZ i  w chwili  obecnej  nie  można  podejmować  pochopnych 
decyzji.

Posiedzenie opuszcza p. A. Osłowska a przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p.  
Krzysztof Dubojski.

Ad.II.
Pan Starosta  oświadczył,  że na ostatniej  sesji  Rady Powiatu wynikło nieporozumienie  w 
związku z budową chodników w m. Piątki i przy ul. Nowomiejskiej. Dodał, że chce wyjaśnić 
tę  sprawę ponieważ zarzucono,  że  na pisma w w/w sprawie odpowiada  Dyrektor  PZD a 
powinien  Starosta.  Zaznaczył,  że  pierwsze  pismo  w tej  sprawie  zostało  wystosowane  do 
Dyrektora PZD i dlatego Pan Dubojski odpowiedział.
P. K. Dubojski  odparł,  że dnia 30 stycznia br. otrzymał  pismo od Burmistrza z prośbą o 
dofinansowanie budowy chodnika w m. Piątki ponieważ w budżecie gminy na 2009 rok nie 
zabezpieczono środków na ten cel. Dodał, że udzielił odpowiedzi, że w związku z tym powiat 
zabezpieczone środki w budżecie na remont chodnika przy ul. Nowomiejskiej przeznaczy na 
budowę chodnika w m. Piątki.
Pan  Starosta poinformował  Zarząd,  że  będzie  zorganizowane  spotkanie  dla  Komisji 
Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i  Finansów,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz 
Komisji  Planowania,  Budżetu  i  Finansów na  którym będą  omawiane  wspólne  inwestycje 
miejskie i powiatowe.    
P. K. Dubojski  oświadczył,  że pierwsze porozumienie w sprawie budowy chodnika w m. 
Piątki  a  dokładnie  na  wykonanie  projektu  technicznego   zostało  podpisane  w  2006r.  w 
porozumieniu zaznaczono, że przy realizacji budowy chodnika koszty zostaną rozłożone po 
50%. W czerwcu 2007r. w porozumieniu napisano, że zadanie realizowane będzie w dwóch 
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etapach: 1 etap – 2007r. wykonanie chodnika dł.300m na kwotę 200.000zł, 2 etap – 2008r. 
wykonanie chodnika dł.  945m na kwotę 794.000zł.  Dodał,  że to zostało zrealizowane.  W 
2008r. w porozumieniu napisano, że wartość całości pozostaje ta sama i rozliczenie po 50%. 
P.  K.  Dubojski  oświadczył,  że  został  przedstawiony  projekt  porozumienia  na  2009  rok. 
Zaznaczył, że w każdym porozumieniu wskazywano co jest do realizacji, na jaką kwotę, do 
odbioru każdego odcinka zapraszani  są przedstawiciele  gminy.  Dodał,  że Pan Burmistrz  i 
pracownicy Urzędu Miejskiego są informowani na bieżąco o realizacji tego zadania.
Pan  Starosta  zaproponował  by  sprawę  budowy  chodników  w  m.  Piątki  i  przy  ul. 
Nowomiejskiej omówić na wspólnej komisji i wówczas podjąć decyzję. Podkreślił, że trzeba 
dojść do porozumienia.
Zarząd wyraził zgodę.
P.  K.  Dubojski  poinformował  Zarząd,  że  rozstrzygnięto  trzy  przetargi  na  roboty 
inwestycyjne,  rozpoczęto  wycinkę  drzew  z  pasa  drogowego  na  Zaborowo.  Dodał,  że  na 
Janowo nie rozstrzygnięto przetargu ponieważ sprawdzana jest dokumentacja, oferty złożyły 
3 firmy natomiast na Piotrkowo ogłoszono przetarg, rozstrzygnięcie 25 marca.

Posiedzenie opuszcza p. K. Dubojski a przybywa Geodeta Powiatowy p. Stefan Szewczak.

Ad. III.
P. S. Szewczak  oświadczył,  że wpłynął  wniosek o przesunięcie terminu uiszczenia opłaty 
rocznej  z  tytułu  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  stanowiącej  własność  Skarbu 
Państwa. Dodał,  że jest  taka możliwość,  nie wymaga to podjęcia  uchwały,  konieczna jest 
natomiast zgoda Zarządu. Zaznaczył, że kwota jest niewielka 115,11zł a wnioskodawczyni 
umotywowała swój wniosek problemami rodzinnymi.
Zarząd wyraził zgodę.   
P.  S.  Szewczak  oznajmił,  że  Powiat  ma  zawarte  3  umowy  na  dzierżawę  garaży. 
Zaproponował by podnieść od kwietnia czynsz za dzierżawę o stopień waloryzacji.
Zarząd wyraził zgodę.     
P. S. Szewczak  poinformował Zarząd, że Powiatowy Zarząd Dróg zwrócił  się z prośbą o 
wydanie  zezwolenia  na  wniosek  mieszkańca  m.  Kownatki  na  wycięcie  2  szt.  drzew 
przydrożnych. Dodał, że przedmiotowe drzewa są bardzo wysokie, częściowo schorowane, 
zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców i ruchu drogowego.
Zarząd wyraził zgodę.    
Następnie  p.  S.  Szewczak  poinformował  Zarząd,  że  wpłynęła  prawomocna  decyzja  o 
ustaleniu warunków lokalizacji drogi dla zadania „Budowa drogi ekspresowej S7 na odcinku 
Olsztynek – Nidzica wraz z obwodnicą Olsztynka w ciągu drogi krajowej nr 51”. 

Posiedzenie  opuszcza  p.  S.  Szewczak  a  przybywa  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  
Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir Knapiński.

Ad. IV.
P.  S.  Knapiński przedstawił  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  zatwierdzenia 
kalendarza  imprez  kulturalno  -  sportowo  -  rekreacyjnych  organizowanych  i 
współorganizowanych  przez  Powiat  Nidzicki  w  2009r.  P.  S.  Knapiński  złożył  kalendarz 
imprez  członkom Zarządu.  Zaznaczył,  że  imprezy były uwzględnione przy konstruowaniu 
budżetu i kalendarz imprez będzie umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej.
Zarząd podjął uchwałę.
Pan Starosta  przypomniał  sprawę uzgodnienia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  na 
2009  rok.  Zaznaczył,  że   trudna  sytuacja  finansowa,  obcięcie  subwencji  oświatowej 
spowodowało, że negatywnie ustosunkowaliśmy się do prośby związkowców według ustaleń 
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z  wcześniejszego  posiedzenia  Zarządu.  Dodał,  że  niestety  nie  możemy  podwyższyć 
wysokości  dodatków o które postulowali  związkowcy a jedynie podnieść o 5% wysokość 
nagrody dyrektora. 
P. S. Knapiński oświadczył, że w związku z tym przygotuje projekty uchwał Rady Powiatu
 w sprawie: wprowadzenia Regulaminu określającego  tryb i kryteria przyznawania nagród 
dla  nauczycieli   ze  specjalnego   funduszu  nagród  za   ich  osiągnięcia  dydaktyczno-
wychowawcze  oraz  w  sprawie   ustalenia  Regulaminu  określającego  wysokość  stawek  i 
szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy  oraz wysokość i warunki wypłacania innych 
składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 
wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,  a  także 
wysokość   nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  oraz  szczegółowe  zasady  jego 
przyznawania i wypłacania i przedstawi na kolejnym posiedzeniu Zarządu.
Zarząd wyraził zgodę.
Pan  Starosta  poinformował  Zarząd,  że  z  Panem  Wicestarostą,  Kierownikiem  Wydziału 
Oświaty, Dyrektorami Szkół uzgodnili, w związku z szukaniem oszczędności, że od września 
klasy  będą  musiały  liczyć  co  najmniej  26  osób.  Dodał,  że  projekty  dyrektorzy  muszą 
dostarczyć do końca m-ca kwietnia.
P. B. Grochala odparła, że w związku z tym trzeba będzie wydać stosowne zarządzenie lub 
podjąć uchwałę Zarządu Powiatu przed złożeniem przez dyrektorów arkuszy organizacyjnych 
szkół.
Zarząd wyraził zgodę.  
Następnie  p. S. Knapiński poinformował Zarząd, że dotarło od Marszałka zaproszenie na 
spotkanie  w dniu  9  marca  br.  w sprawie  budowy boiska  Orlik.  Dodał,  że  trzeba  podjąć 
decyzję w tej sprawie.
Pan Starosta odparł, że po wielu dyskusjach, analizie budżetu zostały już obcięte środki na 
inwestycje w szkołach, sytuacja jest trudna i nie możemy sobie pozwolić na budowę boiska.
P. B. Grochala sądzi, że będą jeszcze w przyszłym roku przyznawane środki z funduszy 
unijnych na ten cel.
W  związku  z  trudnościami  finansowymi  Powiatu  Zarząd  zrezygnował  z  udziału  w 
Programie „Moje Boisko Orlik 2012” w 2009r.
P. S. Knapiński zapytał także, czy pisać projekty dla szkół z Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki gdzie wymagany jest wkład własny w wysokości 12,5%.
P. B. Grochala odparła, że jeśli szkoły będą posiadały wkład własny to mogą pisać projekty i 
brać udział w tych programach.
Zarząd wyraził zgodę na udział szkół w PO Kapitał Ludzki pod warunkiem, że placówki 
oświatowe  znajdą  środki  finansowe  w  swoim  budżecie  na  zabezpieczenie  wkładu 
własnego.  

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński a przybywa Kierownik Wydziału Komunikacji p. Janusz  
Aziewicz.

Ad. V.
P. J. Aziewicz poinformował Zarząd, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 
wysokości  opłat  za  usunięcie  i  parkowanie  pojazdów został  przedstawiony  na  komisjach 
stałych. Dodał, że wniesiono uwagi odnośnie dni wolnych i ustalił, że według ustawy wolne 
dni oznaczają dni świąteczne i każdą niedzielę. Oświadczył, że opłat dodatkowych (30%) za 
usługę w porze nocnej tj. od godz. 22.00 do godz. 6.00 i za usługę w dniu ustawowo wolnym 
od pracy nie sumuje się. Wprowadzono także poprawkę odnośnie pojazdu członowego oraz 
wedle sugestii  zmniejszono opłatę za parkowanie i  by nie było problemu z przeliczaniem 
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zaokrąglono kwoty do pełnych złotych.  Zaznaczył,  że do projektu uchwały Rady Powiatu 
zostały naniesione wszystkie poprawki.
Zarząd przyjął projekt uchwały.  
Pan Starosta poinformował Zarząd, że Pan Kierownik zwrócił się z prośbą o utworzenie w 
Wydziale Komunikacji drugiego etatu pracy w ramach stanowiska zajmującego się sprawami 
związanymi  z  wydawaniem,  zatrzymywaniem  i  cofaniem  uprawnień  do  kierowania 
pojazdami.   
P. J.  Aziewicz oświadczył,  że  zmiana  podyktowana jest:  dostosowaniem ilości  etatów do 
ilości  posiadanych  stanowisk  komputerowych  systemu  informatycznego  KIEROWCA. 
Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji przydzieliło wg ilości załatwianych spraw 
Starostwu  Powiatowemu  w  Nidzicy  dwa  stanowiska;  ilością  załatwianych  rocznie  spraw 
związanych z uprawnieniami do kierowania pojazdami przekraczającą możliwości jednego 
pracownika;  zwiększającymi  się wymogami  stawianymi  pracownikom mającym dostęp do 
systemu  informatycznego  KIEROWCA;  zmianą  przepisów  określanych  przez  Ministra 
Infrastruktury  w  zakresie  wydawania  uprawnień  do  kierowania  zakładającą  zwiększenie 
zakresu obowiązków w związku z wprowadzeniem możliwości składania wniosków drogą 
elektroniczną. Zaznaczył, że obecnie na tym stanowisku pracuje osoba zatrudniona w ramach 
prac  interwencyjnych  i  stworzenie  nowego  etatu  nie  będzie  wymagało  ani  zwiększenia 
wydatków, ani zmiany budżetu Powiatu Nidzickiego. W obecnym budżecie zabezpieczone są 
środki  finansowe  na  zatrudnienie  jednej  osoby  w  ramach  prac  interwencyjnych.  Zmiana 
spowoduje, że środki finansowe przeznaczone na prace interwencyjne zostaną przeznaczone 
na wynagrodzenie etatowego pracownika.
P. R. Mróz dodała,  że wyszły nowe tabele  wynagradzania pracowników samorządowych, 
wzrosło najniższe wynagrodzenie a PUP w dalszym ciągu dopłaca tylko 530zł.
P.  L.  Ekiert uważa,  że  dalsze  czasowe  przyjmowanie  pracowników  na  zasadzie  prac 
interwencyjnych czy stażu, szkolenie ich jest nieekonomiczne.
Głosowanie w sprawie utworzenia nowego stanowiska w Wydziale Komunikacji: „za” – 
2, „wstrzymało się” – 3. 

Posiedzenie opuszcza p. J. Aziewicz.

Ad. VI. 
Sekretarz Powiatu oświadczyła, że w okresie od dnia 7 stycznia 2009r. do 27 lutego 2009r. 
została  przeprowadzona  kontrola  przez  głównego  specjalistę  kontroli  państwowej  z 
Najwyższej  Izby  Kontroli.  Kontrolą  objęto  powiązania  budżetu  Powiatu  Nidzickiego  z 
budżetem państwa, państwowymi funduszami celowymi oraz innymi państwowymi osobami 
prawnymi  w  2008r.  Najwyższa  Izba  Kontroli  oceniła  pozytywnie  wykonanie  budżetu 
Powiatu. W wystąpieniu pokontrolnym zwrócono uwagę na fakt, że Starostwo systematycznie 
przekazywało otrzymane dotacje podległym i nadzorowanym jednostkom organizacyjnym, w 
sposób  prawidłowy wykorzystano  i  rozliczono  dotacje.  Najwyższa  Izba  Kontroli  wniosła 
jedynie  o  podjęcie  działań  zapewniających  przekazywanie  jednostkom  organizacyjnym 
informacji o kwotach dochodów i wydatków wynikających z ustawy budżetowej na realizację 
zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami.
Pani Skarbnik odparła, że zostały już podjęte działania w celu realizacji wniosku.
Zarząd przyjął do wiadomości.      

Ad. VII.
Pani Skarbnik przedstawiła wnioski finansowe złożone przez:
●  Zespół  Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących: przesunięcie  w  budżecie  wydatków 
jednostki kwoty 7.200zł z §4308 i 4309 zakup usług pozostałych  na §4228 i  4229 zakup 
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artykułów  spożywczych  w  związku  z  otrzymanym  dofinansowaniem  do  projektu 
„Samodzielne zarządzanie firmą”.
Pozytywna opinia Zarządu.
●  Warmińsko  –  Mazurski  Urząd  Wojewódzki:  decyzja  w  sprawie  przyznania  dotacji 
celowej dla powiatu z przeznaczeniem na dofinansowanie przedsięwzięć realizowanych w 
ramach  programu  wieloletniego  pn.  „Narodowy  Program  Przebudowy  Dróg  Lokalnych 
2008-2011” w łącznej kwocie 1.464.000zł. Kwota ta została już wprowadzona do budżetu w 
grudniu 2008r.  
Zarząd przyjął do wiadomości.
●  Starostwo  Powiatowe:  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków  PFGZGiK  na  2009r. 
Zwiększenie  o kwotę 6.000zł na szkolenie  pracowników nie  będących członkami korpusu 
cywilnego. W związku z tym przewidywany stan środków na końcu roku zmniejszy się z 
kwoty 54.000zł do kwoty 48.000zł.
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Zespół  Szkół  zawodowych i  Ogólnokształcących:  zwraca  się  z  prośbą o zwiększenie 
budżetu na 2009r. o kwotę 15.000zł na zakup instrumentów muzycznych w celu dalszego 
prowadzenia Szkolnej Orkiestry Dętej. P. R. Mróz oświadczyła, że rozmawiała z Dyrektorem 
w tej  sprawie i  p.  Wółkiewicz  wystąpi  z  wnioskiem do gmin ponieważ orkiestra  swoimi 
występami uświetnia także występy gminne.
Następnie  Skarbnik  Powiatu przypomniała,  że  na  Sesji  Radni  Powiatu  zgłosili  wnioski 
odnośnie zabezpieczenia środków na stypendia dla uczniów.
Pan Starosta zwrócił uwagę na fakt, że co roku na stypendia przeznaczana jest kwota w wys. 
10.000zł i ogłaszany jest konkurs. W ubiegłym roku najlepszą ofertą złożyła Fundacja Nida. 
Dodał, że środki te są dobrze rozdysponowane.
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  przy  konstruowaniu  budżetu  prowadzono  rozmowy  z 
dyrektorami szkół w tej  sprawie. Dyrektorzy oświadczyli,  że dzięki  temu, że pieniądze są 
przekazywane do Nidy stypendia otrzymuje więcej uczniów.
Zarząd negatywnie rozpatrzył wniosek.
P.  R.  Mróz  oświadczyła,  że  kolejny  wniosek  zgłoszony  na  Sesji  Rady  Powiatu  dotyczył 
zakupu komputerów dla KPP.
Ze względu na brak rezerw i braku środków finansowych Zarząd rozpatrzył wniosek 
negatywnie.
Pani Skarbnik  poinformowała Zarząd,  że Starostwo Powiatowe zwróciło się z prośbą Do 
Pani  Wójt  Janowca  Kościelnego  o  uregulowanie  50%  należności  z  tytułu  opracowania 
pełnego studium wykonalności projektu na zadanie pn. „Przebudowa dróg powiatowych na 
odcinku  Safronka-Janowiec  Kościelny-Kuce”.  P.  R.  Mróz  dodała,  że  Pani  Wójt  Janowca 
Kościelnego  zwróciła  się  z  prośbą  o  przesunięcie  terminu  ponieważ  środki  zostały 
zabezpieczone  w  budżecie  ale  by  te  środki  przekazać  konieczne  jest  podjęcie  odrębnej 
uchwały  w  sprawie  pomocy  finansowej,  która  zostanie  podjęta  na  następnej  Sesji  Rady 
Gminy.
Zarząd przychylił się do prośby. 

Na tym zakończono protokół.

Protokołowała:
/-/ Anna Kalinowska
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Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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